

Frequently Asked Questions for Changes to the Temporary Foreign Worker Program regarding COVID-19 // Foire aux questions sur les modifications apportées au programme des travailleurs étrangers temporaires concernant la COVID-19

**** *Le français suit* ****

Good day,

The purpose of this email is to provide links to frequently asked questions (FAQs) now posted by the Government of Canada in relation to changes to the Temporary Foreign Worker Program regarding COVID-19. We would appreciate your assistance in further disseminating this information to employers, workers and other stakeholders that may require answers to these questions. The FAQs are intended to complement existing information posted by the Government of Canada with respect to the Temporary Foreign Worker Program; in particular, with respect to new requirements related to border measures, COVID-19 testing, quarantine, isolation and requirements for employers of TFWs.

The FAQs can be accessed via the following links:

[Foire aux questions : Changements au Programme des travailleurs étrangers temporaires concernant la COVID-19](#)

[Frequently asked questions: Changes to the Temporary Foreign Worker program regarding COVID-19](#)

Should you have enquiries that cannot be addressed through existing online information, including these FAQs, please access the Employer Contact Centre for all Temporary Foreign Worker Program related enquiries – 1-800-367-5693.

Thank you for your ongoing support.

Philippe Massé
Director General
Temporary Foreign Worker Program

Bonjour,

L'objectif de ce courriel est de fournir des liens à une foire aux questions (FAQ) maintenant affichée par le gouvernement du Canada en relation avec les changements apportés au programme des travailleurs étrangers temporaires concernant la COVID-19. Nous vous serions reconnaissants de nous aider à transmettre cette information aux employeurs, aux travailleurs et aux autres intervenants qui pourraient avoir besoin de réponses à de telles questions. La FAQ vise à compléter les informations existantes affichées par le gouvernement du Canada concernant le programme des travailleurs étrangers temporaires, en particulier en ce qui concerne les nouvelles exigences liées aux mesures frontalières, aux tests COVID-19, à la quarantaine, à l'isolement et aux exigences pour les employeurs de TET.

La FAQ est accessible via les liens suivants :

[Foire aux questions : Changements au Programme des travailleurs étrangers temporaires concernant la COVID-19](#)

[Frequently asked questions: Changes to the Temporary Foreign Worker program regarding COVID-19](#)

Si vous avez des questions qui ne peuvent pas être résolues par les informations existantes en ligne, y compris cette FAQ, veuillez contacter le centre de contact des employeurs pour toutes les questions relatives au programme des travailleurs étrangers temporaires - 1-800-367-5693.

Nous vous remercions de votre soutien continu.

Philippe Massé
Directeur général
Programme des travailleurs étrangers temporaires